
 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-04-04, § 17 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 4 april 2017 kl. 16.30 – 16.43 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 11 april 2017 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)   

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anna Forssell (S)  för Maria-Elsa Salvo (S) 

Gunnar Würtz (L)  för Kerstin Fredriksson (L) 

 
Ersättare:   

Birger Kato (S)  

Elsemarie Bjellqvist (S)   

Martin Hansson (MP)  

Elisabeth Löfvander (V)  

Leif Bokström (M)  

Anders Karlsson (M)   

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
David Lundqvist, Katja Rosenlind, Jonas Uebel, Nils Wahlman och Anna 
Wahlström samt personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen 
Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-13, 17-19 och borgarrådssekreteraren 
Karin Kolk. 
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 § 17 
Utredning av Liljeholmsbadets framtid. 
Utredningsrapport 
Dnr 2.6-147/2017 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan 

Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzoy 

(V): 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 22 mars 2017.  

 
Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Mehdi Oguzoy (V) föreslår att ärendet bordläggs 

(se beslutet).  

 

2) Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och Henrik 

Sjölander m.fl. (M) föreslår att nämnden beslutar enligt 

följande: 

 

1  Att avslå kontorets förslag till beslut.  

2 Att uppdra åt kontoret att återkomma till nämnden med en 

fördjupad utredning utförd av extern aktör innehållandes:  

-   kostnadsuppgifter vad gäller att bygga ett nytt bad på 

samma plats. 

- alternativa renoveringslösningar, exempelvis i enlighet 

med de som föreslås av föreningen Liljeholmsbadets 

vänner. 

- undersökning av privata aktörer som är intresserade av 

att driva badet. 

- alternativa finansieringslösningar. 

3   Att därutöver anföra följande:  

 

I september 2016 beslöt fastighetsnämnden att  uppdra åt 

fastighetskontoret att tillsammans med idrottförvaltningen  

utreda kostnader och planmässiga förutsättningarna för 

Liljeholmsbadets framtid till en utredningskostnad om 

maximalt en miljon kronor. Kontoren skulle även redovisa 

och utreda möjligheterna att bygga en ny anläggning på 

samma plats.  
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 Föreliggande utredning innehåller såvitt vi kan se ingen 

direkt ny information. Man har inte utrett vad det skulle 

kosta att renovera Liljeholmsbadet, utan enbart jämfört 

med kostnaden av renoveringen av Bredängsbadet. Man 

har dessutom över huvud taget inte utrett kostnaden för att 

bygga ett nytt bad på samma plats. Inte heller presenteras 

några alternativa finansieringslösningar. Det relativt låga 

besöksantalet anförs som en av anledningarna till att en 

renovering inte är ekonomiskt försvarbar. Det finns dock 

inga resonemang kring eller förslag på hur besöksantalet 

skulle kunna öka. Den miljon som avsattes för att utreda 

badets framtid har inte använts. Det är uppenbart så att 

majoriteten inte har något intresse av att rädda 

Liljeholmsbadet. Pengarna böra användas för att 

upphandla en extern aktör som genomför en grundlig 

utredning. 

 

 Liljeholmsbadet är ett oerhört omtyckt bad med gamla 

anor, och dessutom råder det redan stor brist på bad och 

simhallar i Stockholm. Det är ansvarslöst av majoriteten att 

inte utreda frågan ordentligt, framför allt när de tidigare 

har lovat att göra just det.  Frågan om Liljeholmsbadets 

framtid måste utredas noga. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslaget att bordlägga ärendet 

mot att avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att 

nämnden beslutar att bordlägga ärendet. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och Henrik Sjölander 

m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande  

Hamid Ershad Sarabi (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i 

förslag från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


